

ART EXPERIENCE GALLERY 藝術創庫畫廊

© 2015 All Right Reserved

About Wong Chak Hung

Hong Kong artist, born in 1963. Wong Chak Hung graduated from The Central Academy of Fine Arts in Beijing in 1989. His distinctive style of the painted MTR mosaic squares is significantly recognised by the audience since millennium. The simplicity of his works release a strong state of calm and quietude, reflecting the artist's tranquility mind. Audience from Hong Kong may feel emotionally connected to Wong's work easily, a rather intimate interaction between the audience and their everyday life memories. Wong was well recognised for his remarkable work, his works are collected by the Hong Kong Heritage Museum, Hong Kong Culture Museum, Fung Ping Shan Museum, The University of Hong Kong, Hong Kong Polytechnic University and Hong Kong Baptist University amongst other academic institutions and private collections.

1963	Born in Hong Kong
1989	Graduated from the Central Academy of Fine Art in Beijing

Solo Exhibition

2013	'Solo Exhibition', JCCAC Art Village MOST, Hong Kong, China
2012	'Wong Chak Hung - 1:1 100% Hyperrealism', JCCAC Art Village MOST, Hong Kong, China
2009	'Wong Chak Hung Art Space', The Fringe Club Slowear Gallery, Hong Kong, China
2005	'Solo Exhibition', Cattle Depot Artist Village, Hong Kong, China
2000	'Solo Exhibition', Hong Kong Baptist University, Hong Kong, China
1999	'Solo Exhibition', First Institute of Art & Design, Hong Kong, China
1994	'Solo Exhibition', Grace Art, Taiwan
1993	'Solo Exhibition', Taiwan

Group Exhibition

2015	'Crush On My City', Karin Weber Gallery, Hong Kong, China
2014	'New Contemporary Oil Painting Exhibition', Wan Fung Art Gallery, Beijing, China
2013	'HK-Oil Painting Exhibition 2013', Hong Kong Central Library Exhibition Hall, Hong Kong, China
2012	'Invitational Exhibition of Contemporary Ink and Wash Painting 2000-2012 - Re-ink', Today Art Museum,
	Beijing, China
2010	'Positive', Platform China Contemporary Art Institute Space B, Beijing, China
2009	'Invitational Exhibition For Hong Kong Young Artists', Wan Fung Art Gallery, Hong Kong, China

	Art Fair
2012	'Fine Art Asia 2012 - < <connect>>', Hong Kong Convention and Exhibition Centre, Hong Kong,</connect>
	China
2009	'11 th National Artworks Exhibition, <i>Hubei</i> , <i>China</i>
1993	"Art Taipei 1993", Taipei World Trade Center, <i>Taipei, Taiwan</i>
	Others
2012	'Hong Kong Cancer Fund Charity Auction', Hong Kong Cancer Fund, Hong Kong, China

關於黃澤雄

香港藝術家,生於1963年。黃澤雄1989年畢業於北京中央美術學院(油畫系助教班),完成碩士研究生主要課程。早自二千年起黃澤雄便開始繪畫極富香港色彩的地下鐵階磚石/紙皮石的油畫和水墨作品,深得各界觀眾所認同。其簡約的作品充斥著一片和諧的寂靜,反映出藝術家平靜的心靈。相信香港的觀眾在情感上會更容易跟作品產生共鳴,連接著日常生活的回憶更能為都市人帶來親切的交流。作品被香港文化博物館、香港大學馮平山博物館、香港理工大學及香港浸會大學等學術機構及私人收藏。

10/2	生於香港
1963	生.於省港

1989 畢業於北京中央美術學院

個展

2013	個展,JCCAC 藝術村MOST,香港,中國
2012	「黄澤雄-1:1 100% 超級寫實主義」 JCCAC 藝術村MOST,香港,中國
2009	「黃澤雄的藝術空間」,藝穗會 Slowear Gallery,香港,中國
2005	個展,牛棚藝術村, <i>香港,中國</i>
2000	個展,香港浸會大學,香港,中國
1999	個展,大一設計學院, <i>香港,中國</i>
1994	個展,小雅畫廊, <i>台灣</i>

聯展

個展,台灣

1993

2015

2014	「新當代油畫藝術大展」,雲峰畫苑,北京,中國
2013	「香港油畫邀請展2013」,中央圖書館,香港,中國
2012	「再水墨:2000-2012中國新水墨邀請展」,今日美術館,北京,中國
2010	「正面」,站台中國當代藝術機構B空間, <i>北京,中國</i>
2009	「香港青年藝術家邀請大展」,雲峰畫苑,香港,中國

「暗戀我城」,Karin Weber Gallery,香港,中國

藝術博覽

2012	「典亞藝博2012 - 《繋》」- 香港會議展覽中心, 香港,中國
2009	「第十一屆全國美術展」,湖北,中國
1993	「台北國際博覽會1993」,台北世界貿易中心展覽大樓,台北,台灣

其他

2012 「香港癌症基金慈善拍賣」、中環癌協服務中心,*香港,中國*

藝術創庫畫廊